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Adrian Tanase (BVB): Avem un moment foarte bun din multe perspective; speram

sa vedem listari anul acesta

Piata de capital din România trece printr-o perioada foarte  buna, inclusiv din punct de vedere al

evaluarilor, a declarat, miercuri,  directorul general al Bursei de Valori Bucuresti, Adrian Tanase, 

mentionând ca spera sa vada reactivata piata primara si noi listari în  acest an.

"Avem un moment foarte bun din multe perspective, inclusiv din punct de  vedere al evaluarilor pe piata de

capital. Suntem la maxime istorice.  Este o oportunitate mai ales pentru piata primara. Speram sa vedem  reactivata

piata primara, sa vedem listari anul acesta. Semnalele sunt  încurajatoare, sa spun. Bineînteles, trebuie sa se

normalizeze contextul  de dobânzi, de inflatie, ca sa avem o poza completa si pozitiva în ceea  ce priveste

perspectivele pietei. În rest, se lucreaza abitir pe multe  fronturi", a spus Adrian Tanase, la evenimentul "Piata de

capital: 2024,  cum gestionam eficient maximele istorice", organizat de FinMedia si  revista Piata Financiara.

El a reamintit ca se încearca implementarea mecanismului Contrapartii Centrale.

La rândul sau, directorul executiv al Asociatiei Administratorilor de  Fonduri (AAF), Jan Pricop, a afirmat ca piata

fondurilor de investitii a  început acest an foarte bine. Numarul de investitori în fonduri  deschise de investitii a

ajuns în februarie la 628.000. Dintre acestia,  peste 80.000 au investit în fonduri de actiuni, în crestere fata de 

finalul anului 2021, când erau 40.760, sau fata de 2020, când erau  17.000 de investitori.

Jan Pricop a declarat ca ponderea fondurilor de investitii în actiuni în total piata de fonduri deschise este acum de

23%.
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